
Vážení přátelé.

  Poslední listopadový víkend jsme sehráli další kolo naší ligy.  Bohužel, neobešlo se to bez 
některých hloupých incidentů a také došlo k závažnému porušení pravidel HHL

  Pánové, hrajeme především pro zábavu a radost, a aby to naše hraní bylo trochu okořeněno,  
založili jsme a začali hrát ligu.  Hned na začátku jsme si řekli jasná pravidla a dle nich je potřeba se 
řídit.  

  Do naší ligy v žádném případě nepatří hráči, kteří si potřebují léčit nějaké komplexy, kteří nejsou 
ochotni hrát fair play a chovat se čestně.  Jsme hráči různého věku, v rozpětí téměř 50 let, chlapy, co
mají rodiny a třeba splácí hypotéky a proto rozhodně nikdo z nás nechce skončit s nějakým 
vážnějším zraněním na neschopence   Také by jsme měli být naprostí amatéři, to znamená že nikdo 
z nás nehrál nikdy hokej závodně. 
   A proto mají přísný zákaz v naší lize hrát hráči, kteří po dovršení 15 ti let hráli hokej závodně na 
jakékoliv úrovni.  Pánové, hrajeme téměř bezkontaktní hokej, tak sakra mějte rozum. Hráči, co si 
občas někteří berete z jiných soutěží, kde hrají většinou vysloužilí hokejisté. jsou prostě zvyklí hrát  
jinak. Jsou zvyklí hrát tvrději, trénovali to a mají také daleko tvrdší střely.  A je jasné že když tací 
borci nastoupí v naší soutěži, je na malér zaděláno. Mnozí máme výstroj pro rekreační hokejisty a 
hlavně, nepočítáme s nějakým tvrdým zákrokem nebo dělovkou, i když ten zákrok by byl v souladu 
s ofiko pravidly hokeje.  Prostě, hrajeme to jinak. 

   A proč to píši? No protože se začínají množit incidenty, které k nám nepatří a které v žádném 
případě nebudeme přehlížet ani tolerovat.  Jenom u Kocourů (tam to vím)  již bylo krvavé zranění 
kdy úmyslně soupeřův hráč zasáhl hokejkou do obličeje našeho a způsobil mu poranění nosu s 
tržnou ránou, nebo seknutí hokejkou přes ruku takovou silou, že si tu hokejku přerazil.  V 
posledním našem zápase s HK Sharks to také začalo vřít a skončilo to bitkou, po které se z každého 
týmu jeden hráč odebral do šatny do konce zápasu. A aby toho nebylo málo, tak v následném zápase
Dragounů a Angry Donkeys byl zraněn brankář tak, že nebyl schopen dohrát zápas. Dle vyjádření 
účastníků k tomu došlo tak, že před soupeřovou brankou byl nejprve nevybíravě sražen jeden 
útočící hráč a následně zezadu druhý takovou silou, že, dle vlastních slov, udělal ve vzduch téměř 
přemet a dopadl na soupeřova brankáře tak nešťastně, že mu poranil celkem vážně koleno. 
Dragouni měli v týmu opět několik cizích chlapů, včetně nepovolených registrovaných hráčů. 

  Pro porušení pravidel není proto v tomto zápase uznán výsledek ze hry ale HC Akgry 
Donkeys  vyhrávají kontumačně nad Dragouny 5:0.

  Snažil jsem se doposud takové případy řešit domluvou ale nyní již žádná tolerance.  Proč mohou 
některé týmy hrát podle pravidel, když se nesejdou tak prostě hrají v počtu který je. Také nastal již 
případ, kdy Tygři ( doufám že si to pamatuji dobře ) půjčili své hráče soupeři aby se zápas vůbec 
sehrál ( minimum je 8 hráčů) a to je podle pravidel. Pravidla také hovoří o tom, že početnější tým 
může soupeři půjčit hráče na ligový zápas až do počtu 10ti kusů do pole, to vše na místě těsně před 
zápasem. Dále si oslabený tým může půjčit hráče z jiného týmu HHL který momentálně nehraje, jen
to musí soupeři oznámit před začátkem zápasu. A jako další možnost opravy zápasu je VÝZVA, ta 
je ustanovena především pro řešení těchto situací.  Tak že v žádném případě není potřeba nabírat 
hráče odjinud, natož hokejisty ať aktivní či bývalé.  Jestli má někdo potřebu mít v týmu takové 
hráče, rozhodně si může zahrát odborářskou ligu ale ne HHL. Pokud s pravidly některý tým 
nesouhlasí,  nemá v HHL co dělat.  

   A pánové, do příštího kola HHL ( nejspíš neděle 10.12. )  si navzájem mailem rozešleme soupisku
členů týmů. Bude uvedeno číslo, jméno, příjmení, případná přezdívka, post na kterém většinou 



hraje, rok narození a potvrzení že nikdy nebyl registrovaným hráče. Pokud máte hráče bez 
očíslovaného dresu, uvedete to do poznámky. Hráč může být uveden i ve více týmech hrajících 
HHL, pokud za ně hodlá nastupovat. Dále se ještě uvede případné angažmá hráče v týmech mimo 
HHL.  ( vydržte, pošlu vám šablonu abychom to měli všichni tak nějak stejné )
 
  Také byly výhrady k práci rozhodčího. Pánové, Pavel Bílek nám píská dlouhodobě a bez větších 
problémů. Možná by bylo dobré aby se vždy před zápasem sešli kapitáni s rozhodčím a upřesnili si 
stanoviska. Jinak ale stále platí že domácí tým zajišťuje rozhodčího a časomíru.  To, že to píská 
Pavel a vyjednávám to já za celou HHL je jen méně starostí pro Vás.  
   Snažte se nestavit hráče se sklony k problémovému chování, bude se rozhodčímu lépe pískat a na 
ledě bude méně napětí a emocí.

Pánové, bylo by vhodné toto zveřejnit na vašich stránkách pro přihlašování případně na FB.

Díky  Miloš

  


